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PROTOKOLL 
STYRELSEMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2023-04-12 KL. 17:15. 

NÄRVARANDE: 
Ordförande:      Isak Sandell (via Zoom) 
Vice ordförande:     William Nagy  
Utbildningsansvarig tillika sekreterare:   Albin Högberg  
Kommunikationsansvarig:     Matilda Österberg  
Ordförande för sociala utskottet:   Max Karlsson  
Arbetsmarknadsansvarig:    Alexandra Akdeniz  

 Klubbmästare:     Per Magnusson  
 Inspektor:     Olle Lundin (via Zoom) 
 Adjungerad:     Irma Flores 

 

1 §  MÖTETS ÖPPNANDE 
William Nagy öppnade mötet kl. 17:12. 
 

2 §  VAL AV MÖTESORDFÖRANDE 
Styrelsen beslutade 
Att välja William Nagy till mötesordförande.  
 

3 §  VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE  
Styrelsen beslutade 
Att välja Per Magnusson till justerare tillika rösträknare. 

 

4 §  GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET 
Kallelsen utgick den 2023-04-05 i enlighet med kallelseförfarandet. 
 
Styrelsen beslutade 
Att godkänna kallelseförfarandet.  
 

5 §  ADJUNGERINGAR 
Styrelsen beslutar 
Att adjungera in Irma Flores med närvaro- och yttranderätt på punkterna 12 

”Alkoholpolicy” och 13 ”Reccepolicy”.  
 

6 §  FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 
Styrelsen beslutade 
Att fastställa föredragningslistan med ändringen att flytta punkten 11 

”Iustus förlag” så att den blir punkt 14. 
 

7 §  PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDE 
Styrelsen beslutade 
Att bordlägga punkten.   
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8 §  MEDDELANDEN OCH RAPPORTER 
Ordförande meddelar:  
 Har varit mycket representation.  
 Har varit på möte med arbetsmiljökommittén, då diskuterades frågan om 

Badhuset våning 6 på Gamla torget.  
 Har varit på JURO-möte i Karlstad.  
 Har varit på gotlandsinternat med UUFS.  

 
Vice ordförande meddelar:  
 Möten med kommittén.  
 Möten med Lex Legato.  
 Väldigt mycket rep.  
 Första JURO i Karlstad.  
 Ekonomijobb för KDAB, JF Holding och JF. 

 
Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelar: 
 Har varit på UUFS-internat. 
 Har varit på JURO-möte i Karlstad.  
 Har varit i ett par möten om Badhuset våning 6 på Gamla torget.  

 
Kommunikationsansvarig meddelar:  
 Press Judicata gav den 4 april ut vårens andra nummer!  
 Kallelse till vårstämma har gått ut på JF:s sociala medier och marknadsförs 

löpande. 
 Fotograferna har fotat P3. 

 
Arbetsmarknadsansvarig meddelar: 
 Det går bra.  
 Mycket event är på gång.  
 Fakturering av samarbetspartners är på gång.  

 
Ordförande för sociala utskottet meddelar: 
 Har fört P3-gasquen i hamn.  
 Har varit på Råbiffen i rollen som tidigare vice ordförande för JF.  

 
Klubbmästare meddelar: 
 Verksamheten rullar på bra.  
 Det sker vissa investeringar på Jontes, nya bord och en ny taklampa är på 

gång.  
 

9 §  PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT 
Styrelsen beslutade 
Att välja Annie Jarlöv till rollen som recentiorsombud recceveckan HT23. 
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Beslutet fattades 2023-04-04.  
 

10 §  BEVAKNINGSLISTAN 
Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades.  
 

11 §  LYSNING AV ÄMBETEN 
Styrelsen beslutade 
Att lysa posten som vice ensembleförman för perioden HT23 (fyllnadsval). 
 

12 §  ALKOHOLPOLICY 
Bilaga: Förslag till ny alkoholpolicy 
Föredragande: Irma Flores 
Bakgrund: JoM-gruppen har arbetat fram ett nytt förslag till alkoholpolicy. 
JoM-gruppen efterfrågar styrelsens synpunkter och input.   
 
Den nuvarande alkoholpolicyn refererar bland annat till alkohollagen. Den 
behandlar dock inte så mycket om hur vi uppfyller kraven på en ”sund, 
ansvarsfull och mogen inställning till alkohol”. Det nya förslaget ska 
förhoppningsvis kunna göra det tydligare och göra att vi uppfyller de kraven på 
ett tillfredsställande sätt.  
 
Styrelsen var över lag positiv till förslaget som presenterades, vissa saker 
diskuterades dock närmare.  
 
Det finns en formulering förslaget som reglerar hur mycket alkohol JF kan 
bjuda på vid interna evenemang. Enligt förslaget skulle JF inte kunna bjuda på 
mer än tre enheter som tillsammans inte får överstiga ett värde om 100 kr.  
 
Irma Flores förklarar att förslagen formulering finns för att JF inte ska bjuda 
sina ämbetsmän på mer alkohol än vad som rekommenderas av svenska 
myndigheter. Begränsningen i pengar finns, för att en kår inte bör spendera 
massa pengar på att bjuda sina ämbetsmän på alkohol, 100 kr är dock en 
skönsmässig bedömning.  
 
William Nagy menar att det skulle vara svårt att begränsa alkohol rent 
praktiskt, i samband med subventionerade ämbetsmannasittningar och liknande 
evenemang. Att det finns alkohol på interna evenemang är troligen något som 
får folk att vilja engagera sig i JF, det är därför viktigt att inte reglera för hårt.  
 
Flera i styrelsen instämde i att det kunde vara svårt att genomföra 
begränsningar i praktiken och att det ska vara möjligt att dricka alkohol på 
interna evenemang.  
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Alexandra Akdeniz frågade om en enhets- och beloppsbegränsning skulle 
påverka samarbetspartners möjligheter att bjuda på alkohol. Irma Flores 
svarade att det inte gör det eftersom formuleringen bara begränsar ”kårens” 
möjlighet att bjuda på alkohol.  
 
Isak Sandell föreslog att JF borde införa en regel om att förbjuda 
svepartävlingar och liknande på sittningar. Detta eftersom alkohol inte ska stå i 
fokus under JF:s evenemang.  
 
Irma Flores menar att man skulle kunna få in det i nuvarande formulering och 
mer generella regler.  
 
Styrelsen instämde i att det inte borde särregleras i policyn utan att det är bättre 
med generella regler. Någon lyfte som förslag att vi i stället skriver in ett 
förbud mot svepartävlingar i gasquegruppens arbetsordning i stället. 
 
Under mötet lyftes det att det är bra att man förtydligar att alkoholfria 
alternativ alltid ska finnas tillgängligt och att det vid lekar alltid ska finnas 
likvärdiga alkoholfria alternativ.  
 
Olle Lundin ställde en fråga om vad som avses med formuleringen ”märkbart 
berusad” och när en ämbetsman inte får vara det. Det lyftes då att det handlar 
om att ämbetsmän inte ska vara märkbart berusade när de utför uppgifter i sin 
ämbetsroll.  
 
Styrelsen beslutade 
Att uppdra åt JoM att skriva om förslagets tredje stycke mot bakgrund av 

diskussionen.  
 

13 §  RECCEPOLICY 
Bilaga: Förslag till ny reccepolicy 
Föredragande: Irma Flores 
Bakgrund: JoM-gruppen har arbetat fram ett nytt förslag till reccepolicy. 
JoM-gruppen efterfrågar styrelsens synpunkter och input. Irma Flores kommer 
för att presentera policyförslaget närmare på styrelsemötet.  
 
Styrelsen var över lag positiv till förslaget som presenterades, och betonade att 
det är bra att den uppdateras. Vissa saker diskuterades dock närmare.  
 
I förslaget skrivs begreppet ”fejkreccar” ut tydligt i policyn. Det skulle kunna 
vara problematiskt om vanliga reccar läser policyn och undrar vad en fejkrecce 
är. Irma Flores menar det behöver förtydligas vilken roll fejkreccarna har och 
att de är funktionärer, det har tidigare varit oklart om fejkreccar omfattas av 
reccepolicyn eller inte. Irma Flores bedömer vidare att risken att reccar kollar 
igenom reccepolicyn är låg.  
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Styrelsen var positiv till att fejkreccarnas roll finns med i den nya 
reccepolicyn. Det är dock lite problematiskt och riskfyllt att ha ett officiellt 
dokument på hemsidan som innehåller begreppet ”fejkreccar”. William Nagy 
föreslog att man formulerar om det till ”Funktionärer tillsatta av 
recceombudet” eller något liknande. För att förtydliga att fejkreccarna omfattas 
men samtidigt begränsa risken för att reccar läser dokumentet och förstår att 
fejkreccar finns.  
  
Det nya förslaget till reccepolicy innebär att åtgärdspolicyn tas bort och dess 
innehåll flyttas över till reccepolicyn där det är ett eget avsnitt. Under mötet 
efterfrågade vissa förtydliganden, andra ordval och lite annan disposition på 
åtgärdsavsnittet. 
 
Styrelsen beslutade 
Att uppdra åt JoM att skriva om förslaget mot bakgrund av diskussionen.  
 

14 §  INFORMATIONS OCH DISKUSSIONSPUNKT: IUSTUS FÖRLAG 
Diskussion.  
 

15 §  EKONOMISK ÖVERSIKT 
Allt ska vara klart inför revisionen. Tidsplanen håller inför stämman. 
Likviditeten är god. Ekonomiarbetet med KDAB är klart. Ekonomiarbetet med 
JF Holding är i gång.  
 

16 §  ÖVRIGA PUNKTER 
 

17 §  ORDET FRITT 
 

18 §  MÖTETS AVSLUTANDE 
William Nagy avslutade möte 18:21.  


